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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 36. sjednice Skupštine Istarske  županije, održane  24. rujna 2012. godine u Maloj 
koncertnoj dvorani  Spomen doma u Pazinu 
 Sjednicu je  u   17,10  sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine  Istarske  
županije (IDS- SDP- ZELENA STRANKA), koji je sjednici predsjedavao. 
  

Poziva gospođu  Vesnu Ivančić, tajnicu Skupštine Istarske županije, da izvrši  
prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 

 
VESNA IVANČIĆ ( Vrši  prozivku). 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

 

R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS Odsutna  (O)  

2
2. 

 Furio Radin  IDS – HNS  Odsutan Odsu 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS   

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan 

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS   

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS   

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS    
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OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS   

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS   

2
26. 

 Marino Roce HDZ – HSS   

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS  

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  Ladonja Odsutan  

3
35. 

Vlado Ivetić Ladonja  

3
36. 

Damir Ivetić Ladonja  

3
37. 

Alen Rosanda  Ladonja  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić Ladonja  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  

4
40. 

Nenad  Čendak Ladonja  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
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MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za  financije i proračun Istarske  
županije,  
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu IŽ,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,  
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela  za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
Istarske  županije, 
MIODRAG ČERINA, šef kabineta Župana Istarske  županije, 
ORIANO  OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za  međunarodnu suradnju i europske 
integracije, 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste Istarske  županije.  
 
 Utvrđuje da je izvršenom prozivkom prisutno 36 od  41 vijećnika, pa  Skupština može 
punovažno  raspravljati i odlučivati. 
 Pozdravlja 

- zamjenicu Župana Istarske  županije, gospođu Vivianu  Benussi, 
- zamjenika  Župana, gospodina Vedrana Grubišića, 
- načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- sve  resorne pročelnice i pročelnike , 
 - sve  rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije, 
- pravnih osoba, 
- i sve one koji su prisutni  i sudjelovati u radu, te      
- predstavnike medija. 
Za sjednicu vijećnici su u prilogu s  materijalima  dobili dnevni  red.  

 Izvještava Skupštinu da je dobio  zahtjev vijećnika  Ive  Uccia Miletića za uvrštenje u 
dnevni red  Zaključak  o izradi analize  stanja  vodoopskrbnog  sustava Istre te izvješća o  
planiranim  mjerama za rješavanje  problema vodoopskrbe u Istarskoj županiji, po hitnom 
postupku.  
 Pošto Zaključak nije došao  u za to  predviđenom poslovničkom roku o hitnosti 
postupka koji se predlaže, mora se glasati o prijedlogu  vijećnika Miletića, pa ga stavlja  na 
glasanja, te nakon glasanja  utvrđuje da prijedlog nije prošao, jer je za njega  glasalo samo 
12. vijećnika, pa  se upućuje u redovnu proceduru. 
 Otvara  raspravu o prijedlogu dnevnog reda. 

Vijećnik  JOSIP ANTON RUPNIK, predlaže da se pod  točkom 13. u kojoj se govori o 
problematici vezano za  TE  Plomin, pod točkom a) uvrsti  rasprava o održavanju  izvanredne 
sjednice  na temu o TE Plomin, obzirom da je  tematska sjednica o  TE Plomin trebala  biti 
održana prije dvije godine, kada je  zatražio  raspravu o TE Plomin, jer da je sada kasno za  
održavanje tematske sjednice o TE Plomin i da ona ništa  ne predstavlja. 
 

Vijećnik MARINO ROCE, napominje da je pod tokom 13. b)  Prijedlog   Zaključka o 
održavanju  tematske sjenice  o problematici izgradnje TE  Plomin  3  vijećnika IDS-a Tedi  
Chiavalona. Međutim, naglašava da je to bio Zaključak  na  koordinaciju svih stranaka  da se 
tematska sjenica  održi 1. ili 15.10.2012. godine, i da je taj prijedlog trebao uputiti predsjednik  
Skupštine Istarske  županije. 
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 Vijećnica LUCIJA DEBELJUH, je u ime Odbora za  društvene djelatnosti Županijske 
skupštine Istarske  županije predložila da se  izostavi točka 7. iz  dnevnog reda, obzirom da 
je  Prijedlog  Prethodnog  mišljenja  na  prijedlog Mreže javne zdravstvene službe u  Istarskoj  
županiji, od  strane Ministarstva zdravlja već donesena.. U ime Odbora za društvene 
djelatnosti  Županijske skupštine Istarske  županije zatražiti će se, ako je to moguće,  od 
Ministarstva zdravlja obrazloženja o prijedlozima Istarske  županije, a nisu uvršteni u  
objavljenu mrežu. Do dobivanja odgovora se može sačekati, pa naknadno  na jednoj od 
idućih sjednica Županijske  skupštine  Istarske županije ovu točku staviti na dnevni red.  
 
 Vijećnik TEDI CHIAVALON, je potom objasnio proceduru kako je došlo do njegovog 
prijedloga ( prijedloga  vijećnika IDS-a) za uvrštenje u  dnevni red točke  13.b)  Prijedlog  
Zaključka o održavanju  tematske sjednice  o problematici  izgradnje  TE Plomin 3. 
Naglašava da je u ime  vijećnika IDS-a poslao  prvu  verziju dopisa županijskim službama, 
koja nije išla u smjeru  da to bude  točka dnevnog reda, nego da je želio dati prijedlog da se, 
nakon prve sjednice, održi tematska  sjednica, bez da se  ima  to kao točku dnevnog reda. O 
tome  je predsjednik  Županijske  skupštine Istarske  županije obavijestio na koordinaciji 
stranaka. Tada je  gospodin Ivo Uccio Miletić iz  Ladonje  rekao da  ne odustaju od svoje 
točke dnevnog reda i da  žele o TE Plomin raspravljati. Kako oni nisu htjeli odustati od te 
točke dnevnog reda,  znajući  za dogovor o održavanju  tematsku sjednicu, odlučeno je 
poslati u proceduru predmetnu  točku dnevnog reda.  
 

Vijećnik IVO UCCIO MILETIĆ, naglašava  da je Ladonja 24.08.2012. godine uputila 
na Županijsku skupštinu Zaključak, koji su vijećnici dobili. Međutim, 3.09.2012. godine je 
održana  koordinacija stranka na kojoj je predsjednik Županijske skupštine Istarske  županije 
rekao  da Klub vijećnika IDS-a još nije dostavio dokument, da  prijedlog može ići u 
proceduru, ali da će to biti naknadno napravljeno. Tražilo se  da se stvori jedna zajednička 
točka. Međutim, Ladonja  od svoje točke ne  odustaje, već traži da se o njoj  raspravlja. 
Zakazana je tematska  sjednica. IDS je  rekao da   traži tematsku sjednicu na temu izgradnje 
Plomina  3 . Predsjednik  Skupštine Istarske  županije je predložio da bude  održana  od 
1.10.2012. do  15.10.2012. godine.. 

Naglašava da Ladonja za točku  13. dnevnog  reda ostaje pri tome da  se zasebno  
raspravlja o točki  a) i b), ma da je točka IDS-a, osim Zaključka  za referendum, identična 
točki a) Ladonje, koja je upućena  petnaestak  dana nakon  Ladonjine. 
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, ističe da će se o kvaliteti točke 12. a)  i b) raspravljati  
kada bude došla  na red.  
 U nastavku ističe da su  dana  3 prijedloga. 
 Prvo, da se točka  7. dnevnog reda skine s dnevnog reda. Predlagač se slaže s time, 
pa točke 7. više nema više u dnevnom. Shodno  tome  se  pomoću za jednu točku na niže. 
 Drugo je prijedlog vijećnika  Ive Uccia Miletića da se  njihov prijedlog Zaključak o  
izradi  analize stanja  vodoopskrbnog  sustava Istre te izvješća o  planiranim mjerama za 
rješavanje problema vodoopskrbe u Istarskoj županiji uvrsti u dnevni  red po hitnoj proceduri. 
 Stavlja  na glasanje prijedlog  vijećnika  Ive Uccia Miletića na glasanje, te nakon 
glasanja utvrđuje da je za prijedlog  glasalo  12 vijećnika, pa prijedlog nije prihvaćen i ide u 
redovnu proceduru  za narednu sjednicu Županijske skupštine Istarske  županije..  

Treći je prijedlog vijećnika  Josipa Antona Rupnika da  točka 13. a)  bude  njegov 
prijedlog za održavanje izvanredne sjednice, a da točke  a) i b) postanu  točke b) i c). 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, upućuje  vijećnika  Josipa Antona Rupnika, da svoj  
prijedlog uskladi  s procedurom predviđenom Poslovnikom Skupštine Istarske  županije za  
stavljanje  na dnevni red. 

Zatim daje  na glasanje prijedlog  dnevnog  reda, te nakon  glasanja utvrđuje  da je  
Skupština sa  27 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV», za 36. sjednicu  Skupštine 
Istarske  županije utvrđen slijedeći 

       
    D N E V N I  R E D : 
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1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 35. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Polugodišnjeg izvršenja proračuna Istarske županije za 2012. godinu, 
4. Prijedlog Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Istarske županije za razdoblje od 1. 01. do 30. 06. 2012. 
godine, 

5. Prijedlog Zaključka o davanju prethodnog mišljenja na imenovanje načelnika 
Policijske uprave istarske, 

6.  
a) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Giovanniu Cernogorzu, 
b) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Damiru Buriću, 
c) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Mikeli Ristoski, 

7. Prijedlog Odluke o odobrenju jednokratnog otpisa dospjele, a nenaplaćene zakonske 
zatezne kamate na nepodmirene kreditne obveze, odobrenje jednogodišnjeg počeka i 
reprograma kredita poljoprivrednicima – stočarima, korisnicima kredita Fonda za 
razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre, kao mjera potpore stočarskom sektoru, 

8. Prijedlog Odluke o djelomičnom otpisu potraživanja u korist poljoprivrednika s osnove 
zakupa državnog poljoprivrednog zemljišta, kao mjeru potpore poljoprivrednom 
sektoru, 

9. Prijedlog Preporuke za donošenje interventnih mjera potpore poljoprivrednom sektoru 
radi ublažavanja posljedica elementarne nepogode izazvane sušom i požarima na 
području Istarske županije, 

10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Akcijskog plana za provedbu mjera Nacionalne 
politike za ravnopravnost spolova za razdoblje od 2011. do 2015. godine za područje 
Istarske županije, 

11. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog druge izmjene i dopune 
Financijskog plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2012. godinu 
Županijske uprave za ceste Istarske županije, 

12.  
a) Prijedlog Zaključka o izgradnji Bloka „C“ u termoelektrani Plomin nezavisnog 

vijećnika Ive Uccia Miletića, 
b) Prijedlog Zaključka o održavanju tematske sjednice o problematici izgradnje 

TE Plomin 3 vijećnika IDS-a Tedia Chiavalona 
13. Prijedlog autentičnog mišljenja tumačenja članka 5. i 6. u svezi članka 1. Odluke o 

uvjetima, kriterijima i postupku za uzimanje i davanje u zakup prostora i opreme u 
školskim ustanovama („Službene novine Istarske županije“, br. 9/02 i 10/04), 

14. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na osnivanje prava građenja nad 
nekretninom OŠ Medulin, 

15. Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj reviziji proračuna 
Istarske županije za 2011. godinu, 

16.  
a) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i 

dopunama Statuta Lučke uprave Poreč, 
b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i 

dopunama Statuta Lučke uprave Pula, 
c) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i 

dopunama Statuta Lučke uprave Rabac,  
d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i 

dopunama Statuta Lučke uprave Rovinj, 
e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i 

dopunama Statuta Lučke uprave Umag-Novigrad,  
17. Prijedlog Odluke o predlaganju kandidata za izbor člana Nadzornog odbora 

trgovačkog društva Regionalna veletržnica Rijeka – Matulji d.d., 
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18. Prijedlog Rješenja o  imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Lučke 
uprave Pula, 

19.  
a) Prijedlog Rješenje o razrješenju člana Stožera zaštite i spašavanja Istarske 

županije, 
b) Prijedlog Rješenja  o  imenovanju  člana Stožera zaštite i spašavanja  Istarske 

županije 

ORDINE DEL GIORNO 

1) Verifica del verbale sintetico della 35a seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana, 

2) Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3) Proposta dell'Attuazione semestrale del Bilancio della Regione Istriana per il 2012, 
4) Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione semestrale sull'attuazione 

del piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana, per il 
periodo dall'1 gennaio al 30 giugno 2012, 

5) Proposta di Conclusione con la quale si dà il previo parere riguardo alla nomina del 
Questore della Questura istriana, 

6)  
a) Proposta di Delibera sull'assegnazione dello Stemma della Regione Istriana a 

Giovanni Cernogoraz, 
b) Proposta di Delibera sull'assegnazione dello Stemma della Regione Istriana a 

Damir Burić, 
c) Proposta di Delibera sull'assegnazione dello Stemma della Regione Istriana a 

Mikela Ristoski 
7) Proposta di Delibera con la quale si approva l'annullamento degli interessi di mora 

maturati e non riscossi sugli obblighi derivanti dai finanziamenti, approvazione di un 
periodo di tolleranza di un anno e riprogrammazione dei finanziamenti agli agricoltori 
– allevatori di bestiame, beneficiari dei finanziamenti del Fondo per lo sviluppo 
dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria, quale misura di appoggio al settore del 
bestiame, 

8) Proposta di Delibera sul cancellamento parziale dei crediti a favore degli agricoltori 
sulla base dell'affitto del terreno agricolo, quale misura di sostegno al settore agricolo, 

9) Proposta di Raccomandazione per l'adozione di misure d'intervento riguardanti 
l'appoggio al settore agricolo per alleviare le conseguenze dello stato di calamità 
naturale cagionato dalla siccità e dagli incendi sul territorio della Regione Istriana, 

  10.   Proposta di Conclusione sull'approvazione del Piano d'azione per 
    l'attuazione delle misure della Politica nazionale per i pari diritti per il 
   periodo dal 2011 al 2015, 

11.   Proposta di Conclusione sulla concessione del benestare riguardo alla 
        Proposta della seconda modifica e integrazione al Piano finanziario di 
        costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per il 2012  
       dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana, 

 12. 
a) Proposta di Conclusione sulla costruzione del Blocco „C“ nella centrale 

termoelettrica di Fianona, del consigliere indipendente Ivo Uccio Miletić, 
b) Proposta di Conclusione sull'organizzazione di una seduta tematica 

concernente la problematica della costruzione della Centrale termoelettrica 
Fianona 3, promossa dal consigliere della DDI Tedi Chiavalon. 

13. Proposta dell'interpretazione autentica degli articoli 5 e 6 riguardo all'art. 
           1 della Delibera sulle condizioni, i criteri e la procedura per dare   
           prendere in affitto i vani e l'attrezzatura nelle istituzioni scolastiche 
            („Bollettino ufficiale della Regione Istriana“, n. 9/02 e 10/04), 
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14. Proposta di Delibera sulla concessione della previa approvazione circa 
      l'istituzione del diritto di costruzione per l'edificio della SE Medulin, 

     15) Proposta di Conclusione con la quale si prende conoscenza della 
           revisione  svolta del Bilancio della Regione Istriana per il 2011, 

16. 
c) Proposta di Delibera sulla concessione del benestare riguardo alla Delibera 

del Consiglio d'amministrazione sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 
dell'Autorità portuale di Parenzo, 

d) Proposta di Delibera sulla concessione del benestare riguardo alla Delibera 
del Consiglio d'amministrazione sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 
dell'Autorità portuale di Pola, 

e) Proposta di Delibera sulla concessione del benestare riguardo alla Delibera 
del Consiglio d'amministrazione sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 
dell'Autorità portuale di Rabac (Porto Albona),  

f) Proposta di Delibera sulla concessione del benestare riguardo alla Delibera 
del Consiglio d'amministrazione sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 
dell'Autorità portuale di Rovigno, 

g) Proposta di Delibera sulla concessione del benestare riguardo alla Delibera 
del Consiglio d'amministrazione sulle modifiche e integrazioni dello Statuto 
dell'Autorità portuale di Umago-Cittanova,  

17. Proposta di Delibera con la quale si propongono i candidati per 
           l'elezione del membro del Comitato di vigilanza della società 
            commerciale Mercato all'ingrosso regionale Fiume – Mattuglie 
            S.p.A., 

18. Proposta del Provvedimento di nomina del Presidente e dei membri 
      del Consiglio d'amministrazione dell'Autorità portuale di Pola, 
19. 

a) Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del 
    Comando di protezione e salvataggio della Regione Istriana, 
c) Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comando di 
     protezione e salvataggio della Regione Istria 
    

AD -1 VERIFIKACIJA  SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  35 
            SJEDNICE  ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
Skupština je bez primjedbi sa 36 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova,  verificirala 
 
   SKRAĆENI ZAPISNIK  
 

          sa  35. sjednice  Županijske skupštine. 
 

AD – 2  PITANJA VIJEĆNIKA , PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 

Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se :  Tedi Chiavalon, Nevija  Poropat, Marin 
Grgeta, Alida  Perkov, Marino Roce,  Nenad Boršić, Evelina  Biasiol – Brkljačić, Vlado Ivetić, 
Viktor Krapljanov. 

Redoslijed  za  postavljanje vijećničkih pitanja  je : 
1. Ostali vijećnici i vijećnice, 
2. Klub SDP – Zeleni, 
3. HDZ-HSS, 
4. IDS-HNS, 
5. Nezavisni vijećnici, 
6. IDS-HNS,  
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7. Ostali. 
Nastale su određene promjena pod Ostali. Van kluba vijećnika je gospodin Viktor 

Krapljanov. I sada imamo  Klub vijećnika Ladonja.    
Vijećnika pitanja su se počela postavljati u  17,30 sati. 
Riječ  ima vijećnica  Evelina Biasiol – Brkljačić.  
 

EVELINA BIASIOL - BRKLJAČIĆ : 
 
 Grazie. 
 Signor  presidente, vicezupani, coleghi  tutti, la  stampa, saluto  tutti quanti.  
 Io avrei solo una interpelanza  legata anche alla mia domanda della sessione  
precednte.   
   Il vicezupano  aveva accenato  a riceche in merito  all'economia delle aque,  ci 
piacerebbe sapere quali  risultati  ha prodoto  l'analisi in corso, se e'  finita  e completata o 
pure se e' ancora in  corsso, innanzitutto riguardante  le ricerhe  dell'aqua  potabile  ma 
sopratutto  le riserve delle aque  non potabile  da assegnare  all'gricultura  e le misure da  
intraprendere  per sviluppo  un  sistema  d'irrigazone  efficente  per tutto il  territorio, quali 
interventi  finanziari si prevedono, se si privedeno, e che  a  fronte della bolletta he gia'  da 
anni  versiamo all'azienda  delle  Hrvatske vode  e  che fino  ad  ora  non  ha prodotto risultati   
riconoscibili  sul  territorio.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. Grazie.  
 Riječ ima  zamjenik  Župana  Vedran Grubišić. 
 Ja vas molim, obzirom da sam u proceduri smetnuo  s uma, da imate jednu 
informaciju, pa prvo nam recite tu informaciju, koja se odnosi  na jednu  temu, a onda ćete 
odgovoriti na pitanje vijećnice Eveline  Biasiol. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Vijećnici dobar večer,  dame i gospodo, predstavnici medija,  sve vas najsrdačnije 
pozdravljam. 
 Moram iz  zdravstvenih  razloga opravdati gospodina Župana  što  danas nije ovdje s  
vama. 

Imam jednu informaciju vezano uz osnovnoškolskih i srednjoškolskih prijevoza, jer je 
ovih dana  bilo  dosta pomutnje vezano  uz  to, dosta je bilo dezinformacija vezano uz 
informacije koje  su  se vrtjele po javnosti, pa bismo  željeli i ovim putem malo pojasniti ovu 
samu problematiku.  
 Kada govorimo o  nadležnosti, ove godine prvi put  krenula je procedura vezana uz  
srednjoškolski prijevoz. Ministarstvo osigurava 75 % prosječne cijene nekakvog koštanja 
prijevoza  za  jednog  srednjoškolskog učenika  na području  županije. Mora se  reći da je za 
područje Istarske  županije do kraja godine  za  3.400 učenika u ovom  trenutku što imamo  
podatke, iznosi  14.000.000,00 kuna. To znači  da za direktno  prijevoz srednjoškolskih 
učenika za dosadašnji  budžet koji su građani  dali za prijevoz svoje djece ili su  snalazili  na 
neki drugi način, ovim putem će biti osigurana na drugi način, time će se  budžet samih 
domaćinstava poboljšati i situacija   vezana uz  same te karte   biti će puno  jednostavnija. 

Kada govorimo o samoj proceduri, moram reći da procedura nije jednostavna, jer je 
Vlada Republike Hrvatske  krajem osmog  mjeseca donijela odluke  vezano uz  
srednjoškolski prijevoz, dok je  30.08.2012. godine došlo do  naputka od  strane Ministarstva, 
kojim  Ministarstvo točno je propisalo način na koji se ta sredstva mogu povraćati, odnosno  
na koji način može izraziti povrat županija kao i  povrat Grad Zagreb. I isto tako je postavljen 
i  način na koji  će se sama sredstva nadzirati. Dakle,  sam nadzor  trošenja sredstava vrši  
Ministarstvo. 
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Isto tako naglašavam da će do  kraja  godine  biti potrošeno dodatnih 9.000.000.00 
kuna  i za osnovno  školstvo, odnosno za osnovno školstvo  sa općinama na području 
Istarske županije.  
 Govoreći o samoj proceduri, moramo  izraziti povale prema Ministarstvu, jer je  
Ministarstvo  krenulo ove godine na jedan način s posebno novom metodologijom rada, na 
poseban novi način se  dolazi do subvencioniranja nekakvih linija, dolazi do nekih procjena 
novih analiza, koje se prate određenim putem  određenog  sofstwera i  na određen način  
dolazi  do novog izračuna i  troškova, a i  na  način da se  građani od cigarete, od jedne 
prometne točke , kao  što  vidimo i  sami nije  bio naveden.   
 Dolazim na pitanja. 
 Gospođi  vijećnici  Evelini  Biasiol – Brkljačić moram se zahvaliti na postavljenom 
pitanju. Moram reći da  sa sutrašnjim danom prekidamo prvi  stupanj  redukcije vode na 
području Istarske  županije, jer  su se stekli uvjeti  vezano uz iste, ali  isto tako moram  
naglasiti da su se napravili određeni  pomaci. Pomaci najprije su se napravili u kaptiranju 
nekih izvorišta, prije  svega Sv. Antona u  dolini  Raše, koji  će ovih dana biti zahvati  neki 
prvi veći napravljeni.  

Isto tako su  pripremljena i povjerenstva kojima je na  čelu  Župan  sa direktorima 
vodovoda. U povjerenstvu su i gospodin Josip  Zidarić, kao i gospodin  Milan  Antolović,  kao 
i predstavnici  Hrvatskih voda u Rijeci i Zagrebu, koja je zadužena za samu  vodoopskrbu.  
 Vodoopskrba na našem području  rješavati  će se slijedećim putem. 

Znači, da će se postojećim kapacitetima pokušati uhvatiti čim veće količine vode. Isto 
tako postavit   će se kroz prostorne planove i situacije vezano uz prostorne  planove nižeg 
reda, općine i gradove,  nove akumulacije kao takve, koje će imati veći kapacitet, a imat će 
trojaku ulogu. Jedna će biti  navodnjavanje, druga  će biti vodoopskrba., treća uloga  će biti 
zaštita od  štetnog djelovanja vode. 
 I treće mjere koje su na ovom području, koje  su vrlo bitne, a to su kaptiranje nekih 
novih  voda. Ako se bude  pokazala isplativa  investicija to  će biti dovođenje putem 
strukovnih fondova i nekih drugih fondova  Europske unije, određene količine vode od strane 
Gorskog kotara, tako da bismo uspjeli i mi i Primorsko-goranska  županija još kvalitetnije 
zadovoljiti potrebe na našem  području.  
 Više puta novinari su me pitali kako ocjenjujemo  novu situaciju ove godine  s 
vodoopskrbom. Moram reći da situacija, kada se uspoređuje s onom situacijom koja je bila 
1986. godine,  je puno  bolja, ali moramo reći isto tako  da nismo zadovoljni, jer  svake 
godine klima diže 800 metara gore i morat ćemo dodatne napore  uložiti i prihvatiti  postojeće 
vode, a isto  tako i da sačuvamo i kvalitetu i količine vode  koje danas imamo na našem  
području. 
 Hvala     
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu zamjeniku  Župana na odgovoru. 
 Signora Biasiol  imate pravo  na riječ. 

Zadovoljna ste s odgovorom. ? 
 /E. Biasiol – Brkljačić : Zadovoljna/. 
 Hvala lijepa.  
 Sada je  17,37 sati, u l8,35 sati ćemo završiti sa postavljanjem  vijećničkih pitanja.. 
 Na redu je sada Klub  vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA. 
 Riječ ima  vijećnica  Maja  Šarić. 
 
MAJA ŠARIĆ : 
 
 Hvala lijepa. 
 Dobar večer svima. 
 Imam jedno kratko pitanje. 
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 Kada možemo očekivati nastavak  izgradnje  Istarskog ipsilona kako bi  građani 
napokon dobili kvalitetnu uslugu koju zaslužuju. 
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Riječ ima  zamjenik  Župana Vedran Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Najprije zahvaljujem gospođi vijećnici na ovom pitanju, a isto tako zahvaljujem se 
svim građanima Istre koji ovih dana, i  ne samo ovih dana, su čekali na brojnim  naplatama, 
kao i ja sam, sa svim tim nekakvim dodatnim uređajima, jer su nam  gužve bile  prevelike, 
promet je zapravo bio nesnošljiv i  na samim naplatnim kučicama, kao i  na nekim čvorištima. 
Mislim da smo uspjeli  se s time  dobro  hrvati. 
 Kada govorimo  o  nastavku izgradnje Istarskog ipsilona ovismo o nekoliko faktora.  
 Izgradnju Istarskog ipsilona očekujemo na proljeće. U ovom  trenutku su koncesionari 
u  pregovoru i sa Vladom  Republike  Hrvatske, tako i sa  Svjetskom bankom.  Sa Svjetskom 
bankom su određeni pregovori oko kreditnih stopa koje će oni imati za samu  izgradnju, 
dupljanje ovog  dijela Ipsilona od Pazina pa do Matulji, kao i druge cijevi  tunela. Isto tako sa 
Vladom Republike  Hrvatske, ne samo oni kao koncesionari, nego i drugi koncesionari su u 
pregovorima, kako bi se ove koncesije koje se sada plaćaju prolongirale, odnosno  kako bi 
se Zakon o koncesijama izmijenio. Zašto ? Jer znamo da  su za izgradnju ovog dijela, 
odnosno ovog proširenja kraka Ipsilona, potrebna određena  financijska  sredstva. A znamo 
isto tako  da  sredstava u proračunu nema i  da je potrebno dovesti zdravi kapital i na taj  
način da bi se   taj kredit  digao  da bi se nastavila izgradnja samog Ipsilona, potrebno je  
promijeniti Zakon o koncesijama, odnosno produžiti koncesije  koje se odnose  na ovo 
područje.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC :                
 
 Zahvaljujem. 
 Imate pravo  na  riječ. 

Da li  ste zadovoljni  odgovorom. 
/M. Šarić : Zadovoljna/. 

 Sada je na redu Klub  vijećnika  HDZ-HSS. 
 Riječ ima vijećnik Marino  Roce. 
 Izvolite, imate riječ. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, zamjeniče Župana, kolegice i kolege, dobar večer svima. 
 Ja imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje, bez obzira što  se zamjenik  Župana dotaknuo pitanja prijevoza 
učenika, mislim da je velika nejasnoća u  svim  školama, još gore prema roditeljima, koje 
pravo  imaju i kako  će iskoristiti  besplatnu  naplatu za  srednje  škole, iako ima problema i u 
osnovnim školama, kojima je određeno da će država to jest Vlada financirati 75 %, ali sa 
prosječnom cijenom . 
 Mi znamo da je došla informacija da je prosječna cijena u Hrvatskoj oko 500 i nešto 
kuna, a da je kod nas do sada postignuta prosječna cijena oko 1.000,00 kuna, a ostalu  
razliku   u prijedlogu je da to sufinancira županija ili gradovi.  Mislim da se previše opterećuju 
roditelji i da je to  trebalo krenuti,  a kako  će se  podijeliti novac  trebala je to riješiti  županija 
zajedno  sa Ministarstvom. Ali i  dandanas, ovdje su svi dopisi koji su iz jedne škole  otišli u  
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kojem  su svaki dan dolazile informacije i dezinformacije, ali  dandanas se ne zna  kako  će 
se ta odluka provesti i koliko  će biti plaćeno, zapravo što  će županija poduzeti  sa uslugama 
prijevoznika koju imaju i  tu  da se ne izvlačimo na to da u drugim  županijama se više  koristi 
možda željeznički prijevoz, koji je sufinancirana od  države, pa su neke cijene jeftinije, ali 
ipak je razlika u  50 % u cijeni, a kaže se prosječna  cijena, a ne  75 %  cijene koja se 
postigne, kako  će se uskladiti i omogućiti  da se to pravo roditeljima osigura i da se osigura 
besplatni prijevoz  za srednju  školu. Do  sada, od svih ovih ponuda,  ne vidim da je  dano 
rješenje, nego  čak osjećam  da se, iako ovdje nema dopisa puno  županija, ali ono što 
prenose ravnatelji  škola i ono što Vijeća roditelja, nitko se ne želi uvrstiti ukoštac  da ovaj 
problem riješi, barem ja to tako doživljavam iz ovih  dopisa, jer oni nisu dobili relevantni 
odgovor. Da li ga vi danas imate ili nemate, da se ti roditelji više ne zavaravaju. 
 Drugo pitanje je  Purisa. 

Ja bih pitao, bez obzira što je Puris privatiziran i privatna tvrtka, je u stečaju. Mislim 
da je Puris, ne samo što je ključno značajan za ovo područje  Pazinštine, Puris je bio jedan 
istarski brand , koji je nažalost uništen, koje  korake županija poduzima da se taj dio radnih 
mjesta i  branda Purisa  spasi, i u kojem pravcu da se krene. Možemo reći da je to privatno, 
ali mi se dobro  sjećamo, nismo sklerozni,  da kada je Istarska  banka  2000-tih prodavala   
Puris,  Pazinku i Istarsku  banku,  da je lokalna uprava bila  jako infiltrirana u tu prodaju, što 
su bili uključeni i neki predstavnici lokalne uprave, mislim da bi i danas  trebalo, - možda i 
HDZ-e, - ali doslovce znamo što je bilo. Ja znam  sukob  sadašnjeg saborskog zastupnika 
onda kao sindikalista s nekim ljudima ovdje i znam  koje su bile informacije. Tada se oko 
privatizacije i u to vrijeme 300-te Istarska  banka kada je prodavala  Arenaturist, a ja sam bio 
u Nadzornom odboru Arenaturista prije toga, pa znam što se događalo, da ne ulazim u 
detalje i  analize, mislim da danas  u interesu  350  radnih mjesta, a možda i više, i u interes  
branda, da se svi moramo pozabaviti što je s Purisom i  da za taj jedan poslovni subjekt, koji  
je nosi imidž Istre, da ne možemo dozvoliti da tek tako nestane.  
 Evo, toliko. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Na dva postavljena pitanja odgovorit  će zamjenik  Župana, gospodin Vedran 
Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Možda nisam bio  u  startu jasan,  sa ovim što  ću reći mislim da ću stvar pojasniti. 
 Ja se najprije u ime Istarske  županije ispričavam svim roditeljima i učenicima  na 
svim neugodnostima  koje su  imali ovih dana vezano uz  sam prijevoz, uz sam odlazak u 
školu, od  samog plaćanja  karata i uz neke  nejasnoće koje smo i mi sami imali prema 
Ministarstvu  kao  takvog, od kojeg nismo dobili  konkretne odgovore na konkretna pitanja, 
jer  to se prvi put provodi na našem području. Zbog toga nismo ni glasno vikali, nismo se 
bunili protiv samih mjera i vidimo i sami da  se  na različit način pristupalo problemu kada 
govorimo o Osječkom gradskom prijevozu , na određen različit način  se pristupalo  
problemu kada govorimo o zagrebačkom gradskom prijevozu i isto tako na različit način se  
pristupilo problemu u Rijeci, na različit način se  pristupilo u  Splitu, tako i na području  
Istarske  županije. 

 Mi danas moramo reći da ovaj problem privodimo kraju i mislimo da u segmentu 
kada bismo napravili  analizu, kada  bismo  napravili koliko  nekakve linije koštaju, koliko  
nekakve situacije u ovom segmentu koštaju, mislim da smo uspjelo riješiti. 

Osobno moram  reći da  u ovom trenutku očekujem da smo  90 % problematike  
riješili kada govorimo o  gradskom i prigradskom prijevozu, ali ima nekakve lokacije  gdje 
postoje  nekakve linije koje nisu dovoljno  rentabilne, koje ćemo mi kao  županija ili  kao 
jedinice lokalne uprave i samouprave, njihov  trošak ćemo morati kao takav subvencionirati i 
morati  ćemo pomoći da djeca iz  škole idu tamo. A s druge  strane ima i anomalija u sustavu  
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gdje možebitna situacija je da jedan učenik iz Buzeta gdje nastanjen, putuje u Pulu ili iz 
Umaga u Pulu, da li zbog takvog učenika  da uvedemo cijelu jednu liniju ili nekakvu takvu 
situaciju.  Mislim da je to preskupo. Te nekakve situacije treba dodatno dorađivati, treba ih  
dodatno usput  rješavati.  

Još jedanput  naglašavam, intencija Ministarstva nije  bila  da se uvede kaos oko 
prijevoza. Intencija Ministarstva je bila da se svima omogući jednake uvjete, da svi mogu ići u 
školu, da ne mogu biti opterećeni nekakvim  troškovima. Isto tako  da Ministarstvo pokaže 
jednu socijalnu osjetljivost zbog  cijene goriva, koje svakim danom raste, i zbog problema će 
biti uz to. 

Isto tako  u  županiji imamo formalne probleme vezano uz provedbu javnih natječaja, 
vezano uz  provedbu pregovaračkog procesa, koji su isto morali zatražiti određene upute i 
određene situacije koje smo rješavali  na  neki način. 

Još jednom ispričavam se  svima u naše ime. 
Drugo je pitanje bilo Purisa.  Zamolit ću  direktno osobu koja je zadužena od  strane 

Istarske županije, Milana  Antolovića, da kaže par riječi, ali načelno. 
Načelno  Istarska  županija je  svjesna   važnosti Purisa, ne samo za  područje  

Pazinštine, nego  za područje Istre, ali i Hrvatske, a isto tako smo svjesni da bez određenih 
poticaja, bez određenih pomoći, bez određenog načina  na koji se bude to rješavalo, ako mi 
sami ne budemo gospodari na nekom području, složio  bih se s vama gospodine vijećnice 
Roce, vezano za ovu problematiku imat ćemo dodatnih problema vezano  uz  sam plasman, 
imat ćemo  vezano uz socijalne   nemire, imat ćemo određenih problema, a mi to, zapravo, 
ne želimo dopustiti i  želimo se izboriti da sva naša  radna mjesta ostanu sačuvana i da svi 
kapaciteti koji su na našem području i vrijedna oprema bude sačuvana i na ovom području.  

Gospodine Antoloviću molio bih vas da pomognete.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa . 
 Zamjenik  Župana može ovlastiti osobu koja  će odgovoriti na postavljeno pitanje 
 Za odgovoriti  na  drugi dio pitanja imate oko 3 minute  na raspolaganju. 
 
MILAN ANTOLOVIĆ : 
 
 Hvala lijepa.  
 Poštovane dame i gospodo vijećnici. 
 Zanimljivo je pitanje, pogotovo  za tvrtku  koja je bila i još uvijek je  brand, nažalost, 
prije  20-tak  dana je završila u  stečaju. Vjerojatno da je Uprava u zadnjih  10 godina od 
kada je privatizacija išla u pravcu Hypo ALPE BANK  dobro radila,  firma  ne bi  završila u  
stečaju . 
 Puris  je pravni slijednik bivšeg Poljoprivrednog kombinata, pa  mogu  reći, obzirom 
da sam  10 godina proveo na  radu u  Poljoprivrednom kombinatu, da  poznajem  tu tvrtku. 
Ona je mogla prije 10 godina  kupiti  svu  peradarsku industriju bivše Jugoslavije, nažalost, 
završila je kako je  završila. 
 Agencija za ruralni  razvoj,  uz  potporu ove  Skupštine, je podmetnula leđa da dio 
proizvodnje spasi, pogotovo onaj dio koji je vezan na poljoprivredu i istarsko govedo.  
Agencija je uzela  u zakup napuštenu klaonicu krupne stoke, obzirom da je bila zatvorena  
dvije godine i preuredila je tu klaonicu u pogon za  preradu  i  odsijecanje mesa po programu  
revitalizacije uzgoja  istarskog goveda. I danas ima  visoko kvalitetne proizvode na tržištu 
upravo iz  tog Purisovog pogona, koji je u zakupa,  iza kojeg je Agencija za ruralni razvoj 
zainteresirana da uđe u  trajno vlasništvo. Nadam se da ćemo  sa stečajnim upraviteljem 
postići  suglasnost oko  jednog takvog  poslovnog  aranžmana . 
 Drugo, želim reći  da je  također Agencija za  ruralni  razvoj Istre,  kupila od  Purisa 
sva grla  Istarskog goveda, koja su bila u vlasništvu Purisa, uzela u zakup  farmu u 
Motovunu, takozvanu Murari, preuzela svu mehanizaciju, koja je bila u toj farmi, preuzela sve 
zalihe  repromaterijala sa usjevima koji su bili na poljoprivrednim površinama Novačkog i 
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Motovunskog  polja i preuzela sve djelatnike koji su tada radili u toj farmi. I danas su oni 
djelatnici Agencije za ruralni  razvoj Istre. I taj je  aranžman uz  potporu ove Skupštine 
odrađen i realiziran. Mi  ćemo biti  zainteresirani da pokušamo  dugoročno riješiti status te  
farme, koja bi bila  namijenjena uz genetski centar, odnosno  reprocentar na Gortanovom 
brijegu, Centru za razvoj i očuvanje bioraznolikosti, da budem jednostavniji, za očuvanje 
autonomnih pasmina istarskog  goveda, istarske ovce, istarske koze, istarskog magarca -   
tovara,  da i ta farma bude sastavni dio tog jednog  reprocentra.  Nadam se da će suradnja 
sa Purisom, odnosno  stečajnim upraviteljem, bolje reći,  ići u tom pravcu. Mi smo takav 
interes već  najavili i očekujemo ovih dana prvi ozbiljan razgovor  sa  stečajnim upraviteljem. 
 Što se tiče samog  Purisa, mogu samo reći stav, normalno u konsultaciji sa Županom 
i ostalima  koji sudjeluju  u  kreiranju  koncepcije prema, u ovom  slučaju  Purisu, da je  naš  
veliki interes da Puris kao tvrtka ostane sa djelatnostima koje je imala, da se  pokuša  
racionalizirati, ali i revitalizirati  na način  da se kooperanti,  koji je bio veliki broj na terenu, u 
suradnji sa Purisom, kada je u pitanju  tov  pilića i tov purana, da  se ponovno ta proizvodnja  
vrati i  da  uložio zajednički napor i da  podržimo  stečajnog upravitelja ili  stečajne 
upravitelje, jer su troje, da  pokušaju revitalizirati  sanirani Puris. 
 Evo, toliko. Zahvaljujem.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Malo smo otišli s vremenom,  ali tema je  zasluživala da  to čujemo . 
 Gospodine vijećniče Marino  Roce imate  pravo na minutu uzeti riječ. 
 
MARINO ROCE : 
 
. Dodao  bih  gospodinu  zamjeniku  Župana samo onaj dio pitanja koji sam postavio 
da je razlika u cijeni 50 %, nije se na to osvrnuo, ja  ću  ga samo podsjetiti, pošto  sam ja iz  
Sutivanca, nije  tamo  srednja  škola, ali  negdje na svoje područje Općina Barban, tamo je  
vaš kolega stranački načelnik, ovu  školsku godinu je trošak Općine Barban bio 900.000,00 
kuna, zaokružimo za  školski prijevoz, sa  dva autobusa  se vršila usluga, a pretprošle 
školske godine je to bilo 1.400.000,00 kuna  prema 1.500.000,00 kuna. Tako  da samo 
napomenem  koje su  razlike u cijeni,  jer ja sam pitao  da li  ćemo prisilite te, iako moramo 
uzeti u obzir  da u Istri nema puno  prijevoznika koji zadovoljavaju i nema ni jednog koji može 
zadovoljiti uvjete, znači, da ima autobuse i one uvjete koji se traže  za vožnju ove  djece. 
Znači, nemamo puno  izbora, ali u toj cijeni  tko  će podmiriti  razliku u  cijeni.  

A  što se tiče Purisa, meni je samo žao, ja sam  sada to više gledao, nisam prije, ali  
vidim da Gavrilović koji je zadnji uzeo Puris , da i ono što je bio tov da je 50 % zagasio i 
uništio. Mislim da je osnovna proizvodnja je temeljna, počinje od  tova, prerada mesa, koliko 
ja znam, da se u tovu, ono što sada  gledam, da je  već Gavrilović. neko  je rekao, već je  
rečeno, ne tvrdim ja, da je zapravo Gavrilović i sve tako  radio sa smrznutim mesom, pa ga je 
tov  pilića, kao i drugih, nije ni zanimao puno.  

Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala.  
Imate pravo  na dvije minute. 
Riječ ima  zamjenik  Župana Istarske  županije. 
 

VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
Općina Barban, slučajno  ima 81 srednjoškolskog učenika, što znači  81 puta 750,00 

kuna, računajte nekih 60,00 kuna mjesečno će ta linija, koja je do sada bila  
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subvencionirana, koje su bile subvencionirane linije, županija će davati tom koncesionaru  
kao takvom. 

Ostatak, 25 % participacije, uvijek  građani, i u svemu tome mora se vidjeti da bude 
nekakav edukativni  element, jer stvari koje su za ništa u pravilu ništa  ne vrijede. Zato se taj 
jedan dio  participacije cijene, kako  će biti  to sve skupa postavljeno, onda ovisi i o 
pregovorima sa koncesionarima, a isto tako ovisi o nečem. Dakle, o toj samoj Općini  
Barban. Do kraja godine će Vlada indirektno pomoći sa nekih 200, 250.000,00 kuna. Mislimo 
da je to jedna dobra pomoć za jednu tako malu  općinu, ali dobro je da  ste dali konkretan 
primjer.  Pomogli ste. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.        

Sada je na redu Klub IDS-HNS. 
Signor  Brunelli  la parola  a Lei. 
 

SILVIO BRUNELLI : 
 
Spetabile presidente dell'Assemblea, spetabili  vicepresidenti della  Regione Istriana. 
Imam jedno pitanje koje  se odnosi na  zahtjev Županijskog  državnog  odvjetništva 

kojim se  traži  da Grad Rovinj  daje tabularnu ispravu  radi uknjižbe velikog  broja  
katastarskih čestica  na Republiku  Hrvatsku sa argumentom  da se radi  o šumi, pa ih  treba 
pripojiti gospodarskoj osnovi  Hrvatskih  šuma. Tako piše u dokumentu.                                                                                                                                                                                                                                                                      

Treba precizirati  da tih  176 hektara teritorija, koje  Republika Hrvatska  želi oduzeti 
Gradu Rovinju, nalazi se  unutar građevinskog područja i imaju sasvim drugu namjenu, što je 
i predviđeno u  planskoj dokumentaciji grada, a to su gradski  parkovi, plaže, šetnice, 
površine za rekreaciju  građana, otoci  krivi, pa čak i novoizgrađeno  groblje koje je, nota  
bene, izgrađeno  na rezerviranom  gradskom području davne 1901. godine za vrijeme 
Austrije. 

Zakon o  šumama od  1990. godine, kao i Zakon o  poljoprivrednom zemljištu od 
1991. godine,  moglo se razumjeti  kada su te imovine prešle u društveno  vlasništvo nove 
države Republike Hrvatske. Međutim, danas ovaj zahtjev je neshvatljiv i  štetan za lokalne 
zajednice, jer bez  svog  teritorija gradovi i općine ne mogu se razvijati i ne mogu ni planirati 
svoj razvoj. 

Zato predlažem  da se svim  snagama demokracije zaustave sudske  tražbine  
Državnog odvjetništva Republike Hrvatske za uknjižbom, te da se pokrene postupak  
izmjena i dopuna Zakona o  šumama  i Zakona o poljoprivrednim zemljištima,  kako bi  
pravedno  regulirali status  imovine kako u  građevinskom  području , tako  i van njega.  
  

Ja sam ovdje naveo  Grad Rovinj, međutim, to se odnosi na sve  gradove i općine 
Istarske  županije. 

 Predlažem da zbog  složenosti i ozbiljnosti ove problematike da se pokrene inicijativa 
za uvrštenje  iste u dnevni red jedne od slijedeće Županijske skupštine Istarske  županije. 

Hvala.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa.  
Ima li pitanja, prijedloga . 
Riječ ima načelnik uprave, gospodin  Valerio Drandić.  

 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Dobar večer svima, buona  sera a tutti. 
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 Odgovorit  ću na postavljeno pitanje, jer  sam  slučajno dobro informiran oko  
postupaka  DORH-a. Naime, ovo  sada već  i nije priča samo  DORH-a, nego i Vrhovnog 
suda Republike Hrvatske, koji   je odobrio takvu uknjižbu  Republike Hrvatske na gradske 
imovine, a sve temeljem jednog nakaradnog  zakona koji se dvojako tumači i koji potječe iz 
devedesetih godina.   
 Naime, još je nešto vrlo simptomatično  da se ovako  naglo i ubrzano  knjiženje  
države čini  prvenstveno diljem  zapadne obale Istre, uglavnom na moru. Malo čudno, 
pretpostavljam da takvog zemljišta ima u cijeloj  Hrvatskoj, pa i u unutrašnjosti Istre.  
 Razmatrajući  tu problematiku utvrdili smo  niz  nelogičnosti i  prijedlog  će biti, ne  
samo izmjena zakona,  nego i potpuna promjena  programa  gospodarskih osnova  Hrvatskih  
šuma, zato što otprilike one  funkcioniraju  po Miloševiću, gdje je  jedno stablo tu je  Hrvatska  
šuma, tako je nekada bilo,  gdje je jedan Srbin tu je Srbija. Sve poljoprivredno zemljište koje 
je u baredi, umjesto da se  forsira  vraćanje kultura, ono  se proglašava Hrvatskom šumom i  
stavlja se pod zaštitu. Vidimo i sami, pa bi skoro  rezultiralo srećom da svako toliko gori, pa 
nam vraća to zemljište u nekakvu  funkcionalnu  ulogu. 
 U  svakom slučaju  ovo je veliki problem zato što automatizmom ili ne automatizmom, 
Hrvatske šume se uknjižuju  na gradsku imovinu, za koju je  potrošeno ogromni novac i za 
koji se godišnje troši veliki novac, jer se radi o gradskim  parkovima, o plažama, o  
šetnicama. Čuli ste čak i  o groblju, a  čak i  otočićima i skojima na kojima je doslovno jedan 
bor.  Mislim da je  sada vrijeme da se upozori na to i da se dade prijedlog koji su to zakoni i 
koji su to dokumenti  koje hitno  treba mijenjati, jer mogu vam reći da je situacija u Rovinju 
gotovo incidentnog  karaktera. Teško bi bilo to građanima  objasniti, a pretpostavljam da je  
slično i u  Puli i u  Poreču i u ostalim gradovima. I gotovo sigurno  inicijativa  IDS-a je da se 
ovaj problem uvrsti na dnevni  red na jednoj od narednih sjednica  Skupštine Istarske 
županije, kao točka dnevnog  reda, kako bi se tome dala dodatna težina i uputio prijedlog 
prema  odgovornim osobama u  Vladi i Saboru  Republike  Hrvatske.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala. Grazie. 
 Avete bisogno di esprimere la sua opinione ? 
 No. Grazie. 
 Sada je na redu Klub vijećnika Ladonja. 
 Riječ ima vijećnik Vlado Ivetić.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, zamjenice Župana, zamjeniče Župana, kolegice  
vijećnice  i kolege vijećnici, te predstavnici medija. 
 Ja bih se danas dotaknuo  teme  stravičnih  požara koji su bili u  Istri, a moram reći,. 
nažalost, stravičnih  požara koji su bili na teritoriju  Općine Tinjan, kao što ste upoznati i to u 
dva navrata. 
 Ja bih iskoristio ovu govornicu, prije svega, da pohvalim  sve vatrogasce Istre na čelu  
sa gospodinom  Dinom Kozlevcem, koji ih je vodio , da  pohvalimo sve seljake, ćemo reći, 
koji su  branili svoja  sela, možda neki od  vas to nisu  vidjeli, ja sam bio osobno blizu, jer 
sigurno, kolega Dino Kozlevac će to potvrditi, bez građana tih  sela teško bi bilo  braniti ta 
sela, vatra je doslovce došla do  samih  sela. 

  Međutim, nisam došao ovamo samo da  hvalim, došao  sam da  kritiziram pojedine  
članove, gospodine Tedi  Chiavalon, vaše stranke, IDS-a,  koji su iskoristili  takve požare da 
u novinama na neki način  blate,  ovim  slučajem, samo Općinu Tinjan i Cerovlje za neki  dug 
koji te općine duguju  vatrogascima. Istina,  duguju te dvije općine, ali  duguju i sve druge 
općine, neću  reći sve,  koje nisu  naveli u  tom novinskom članku. To, gospodine Chiavalon, 
da je tu Župan,  ja bih  bio to njemu rekao, e smijete  to dozvoliti , jer na taj način, gospodin 
Červar i gospodin Rimanić u  Pazinu, nećete dobiti izbore u Tinjanu. 
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 (D. Kozlevac : Dobro). 
 Ne, ne, ja to konstatiram. 
 A zašto naveden općine nisu  platile i na to pitanje ću  vam odgovoriti. Nisu platile 
zbog toga što   sada je na  vlasti SDP-e s kojem ste vi  u koaliciji isto tako sa  njim, u kojoj   
ste obećavali decentralizaciju sredstava, da će lokalne samouprave dobiti određene svote 
novaca, dandanas postavljam  četvrti ili  peti put to pitanje, ništa od toga. Ja predlažem 
gospodinu Liniću  i svima u ovoj  Vladi, kad su već uhapsili one prve koji su  krali, da im 
zapljene imovinu, jer ta imovina, to što su ukrali, to je novac svih  naših građana  Republike 
Hrvatske i kada bi  taj novac se  vratio u  Proračun sigurno bi  neka  sredstva mogla doći u te 
naše lokalne zajednice. Nažalost, svjedoci smo, da je bilo svega prije, ali ja vas lijepo molim, 
nemojte dozvoliti vašim  članovima da blate na taj  način, a  ako  treba nekoga  blatiti neka  
bude istina  i samo istina . 
 Samo toliko. .    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa. 
 Dobro, nije bilo pitanja, nego je bio prijedlog  oko  decentralizacije.  
 Na redu je Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnik  Tedi  Chiavalon. 
 
TEDI  CHIAVALON : 
 
 Poštovani gospodine potpredsjedniče Skupštine Istarske  županije, da si niste možda 
u  prethodnom mandatu  dizali spomenike u Tinjanu u vidu  groblja i nekakvih drugih 
investicija, možda biste danas imali za platiti, ne samo Vatrogasnu zajednicu, nego i vrtić, 
koji niste platili, ne znam koliko mjeseci, možda i godinu dana, a djeca iz Tinjana idu  
redovito u dječji vrtić. Zašto ? Tato  što ih plaća Grad Pazin.  
 A sada ću postaviti jedno drugo pitanje. S nama ne sjedi već skoro godinu dana i 
vijećnik je, jedan gospodin, čija je tvrtka, kao i sve druge  turističke tvrtke u Istri, nisu uplatile 
niti jednu kunu u Županijski proračun kada je u pitanju  turističko zemljište. Mi smo za 
turističko zemljište trebali uprihoditi u ovoj godini 2.500.000,00 kuna, vidjet ćete u Izvještaju 
za  prvih 6 mjeseci  da stoji  nula kuna. To su vijećnici, među tima su i vijećnici koji se bore  
da nam se puni proračun, da se realiziraju projekti, da  imamo  za vatrogastvo, međutim, 
kada dođe  red na njihovu  tvrtku da uplate za turističko  zemljište, neovisno o tome što ne 
plaćaju  već10, 12 godina i čine sve pravno i nepravno da ne  bi došlo do te naplate, sada 
kada napokon imamo  dokumente koji nam omogućuju  da neki novac naplatimo za 
korištenje  zemljišta,  a radi se o hektarima i  hektarima kampova u okolici turističkih  naselja 
i okolici hotela,  sada kojim  čudom oni  to  ne plaćaju. Pa,  mene zanima kada će krenuti 
naplate, da li  postoje nekakve mjere za naplatu, jer vidim  da se svi hvale  da je bila dobra  
turistička sezona, ja vidim da  se proračun Istarske  županije  ne puni  tempom kojim bi se 
trebao puniti, pa molim da vidimo da li je moguće te turističke tvrtke natjerati  da tih  
2.500.000,00 kuna  uplate u  proračun Istarske  županije.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 /V. Ivetić : Tražim  riječ za ispravak krivog  navoda/. 
 Imate samo pravo na  povredu Poslovnika. 
 Kolega Ivetiću usredotočite se na članak kojim je povrijeđen Poslovnik.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Odmah ! 
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 Gospodine Tedi Chiavalon, neću vam odgovarati na vaše pitanje što imate vi sa 
gospodinom Pliniom Cuccurinom, koji nije ovdje i sa Maistrom. Apsolutno me to ne 
interesira. Međutim, gospodine predsjedniče, nemojte  dozvoliti da se iznose laži da smo  mi 
gradili spomenike. Mi smo gradili  groblje,  koje vaša vlast u prethodnih 13 godina nije bila u  
stanju napraviti, gospodine Chiavalon,  kao ni  3 kapelice. I molim vas istinu govorite za 
ovom govornicom. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Povreda Poslovnika je vijećnik je temeljem toga i toga  članka prekršio Poslovnik.   
 Ispravak netočnog navoda  vijećnik iznosi koji je navod netočan. Kod vijećničkih 
pitanja to nije praksa. Prema tome ja vas molim  vratimo se u okvire pitanja, uz  pitanje nitko  
se nije držao  2 minut već i 3 minute, nisam kontrolirao vrijeme, vratimo se na vijećnička 
pitanja.  
 Riječ ima vijećnik Marino Roce, povreda Poslovnika. 
 Na to imate uvijek pravo. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Poslovnikom je predviđeno da u  ovoj točki dnevnog reda ima  vijećnik pravo postaviti 
pitanje, iznijeti prijedloge i pitanje postaviti Županu ili pročelnicima,  koji na  postavljeno 
pitanje odgovaraju.  

/D. Kozlevac : Ili osobama koje oni ovlaste/. 
 Gospodine Tedi Chiavalon, koji nije ni  Župan, ni ovlašten, mislim da je u prvom dijelu 
dao odgovor, koji nije ni primjeren, gospodinu Vladi Ivetiću, a nije ni postavio pitanje, niti je 
dao prijedlog, već je inicijativu  dao, tako da mislim da je iskoristio ovu govornicu i da je 
prekršio Poslovnik, ali gospodine predsjedniče vi ga niste opomenuli i prekinuli.  
 A  sada ću ja iskoristiti  govornicu.  

Zaboravio sam prije  reći da  zadnji put sam postavio pitanje na koje  mi još nije 
odgovoreno. Moje pitanje se odnosilo na Buzetski vodovod  na koje sam tražio  pisani 
odgovor. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Riječ ima  zamjenik  Župana gospodin Vedran Grubišić. 
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Od Ministarstva  turizma smo dobili obećanje da  će u devetom mjesecu izaći  fakture  
vezano  za  turistička zemljišta i onda će biti te stavke naplaćene s tim da smo očekivali da 
će biti puno  ranije ta naplata i možda smo predvidjeli već u prvom  kvartalu ove godine da bi 
to bilo, ali  računamo u  devetom,  desetom i jedanaestom mjesecu da bi  ti prihodi trebali biti  
ostvareni,  što kaže načelnik uprave za dvije godine unazad.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  

Imate pravo izraziti zadovoljno ili nezadovoljstvo dobivenim odgovorom. Molim vas da 
se usredotočite na  to. Kampanja je  još daleko. 

 
TEDI  CHIAVALON : 
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 Mene će veseliti  ako  ćemo nakon 12 godina što tvrtke koje  ostvaruju milijunske 
prihode, a ne samo prihode, nego milijunsku dobit, isplaćuju milijunske  dividende, da će i  te 
male, male milijune, koji nama život znače,  ne samo  županiji, nego  gradovima i općinama, 
tu je Grad Rovinj,  Općina Vrsar,  Općina Medulin, ta sredstva bi jako  dobrodošla, i da će 
one uspjeti uprihoditi. A zapamtite, to nije  rat gospodina Chiavalona i IDS-a protiv gospodina 
Cuccurina, nego je to rat IDS-a protiv   svih onih koji ne plaćaju, koji su od  2000-te godine 
htjeli pokrasti i ukrasti više od  400 hektara zemlje, i  radi  čega se vaš šef i uključio u politiku. 
Bilo bi dobro da za to sazivate tematske sjednice, a ne za  pamflete. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Molim vas lijepo, na dobiveni odgovor iznosite mišljenje na odgovor.  Molim vas da se 
usredotočite na onoga koji je dao odgovor, u ovom  slučaju zamjenika  Župana, a da se ne 
obraćamo onome koji je prije toga govorio ili tko je što rekao. Ja vas lijepo  molim da se 
usredotočite na  Poslovnik.  
 /V. Ivetić : Gospodin predsjednik  govori, a gleda mene!/.(Smijeh). 
 Dobro,  tri  četvrtine, četiri petine   pitanja se referiralo  na zadovoljstvo s odgovorom.  
 Sada ima  riječ  vijećnik Viktor  Krapljanov. 
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 
 
 Poštovani  predsjedniče, zamjenici  Župana  sa suradnicima, kolegice i kolege i ostali 
prisutni. 
 Imam dva pitanja  s time da bih prvo pitanje, nakon svih ovih  pitanja, više  će biti 
prijedlog. Opet se radi o prijevozu. Drago mi je  da je puno vijećnika danas postavilo  to 
pitanje, znači, da će se sigurno nešto i napraviti. 
 Ja  bih se sada usredotočio na  onih  25 %. Gospodin Marino Roce je rekao da je  o 
75 %, znači,  da bi  država trebala platiti  nekakav prosjek. To  značiti  da  tih  75 % u Istri je 
moguće, znači 40 ili  50 %.  
 Duga  je  stvar onih 25 %. kako  županija misli pomoći u tih  25 %. Jedan prijedlog 
sam našao u novinama, ne znam da li je točan, pretpostavljam  da je, lako provjerljiv, gdje je 
u Karlovcu, s obzirom da županija ima ingerenciju da radi ugovore  sa prijevoznicima, 
natjerala, jer to je jedan biznis  posao,   to nije jedan izlet da li  će biti, nego 8, 9  mjeseci 
kontinuiranog posla, natjerala autoprijevoznika da spusti  cijenu za 25 %. Naravno, to je isto 
način na koji bi  županija  mogla pomoći roditeljima ili nama ili svima koji su roditelji, da 
sudjeluje sa  tih  25 %. 
 Drugo pitanje odnosilo bi se,  u jednoj mjeri  povezano, u pitanju je ukidanje 
Gospodarske  škole u  Bujama. Postoje  4 razreda ili odjeljenja, koja su se prethodnih godina 
odvijala u Umagu. Samo da napomenem, u jednoj  školi od  dvije u Bujama, od  283 učenika, 
213 su  putnici. Znači, strahoviti troškovi se  ovdje rade  s time da  je prošle godine bilo 4, a 
ove godine 3 razreda, jednog  smjera u Umagu. Ne znam iz kojeg razloga se nakon upita 
Školskom odboru u  Bujama da procjeni  da li  će se i dalje odvijati nastava u Umagu, što je 
po meni ili po nama ili po roditeljima, puno lakše, puno jednostavnije, da ne kažemo puno, 
puno jeftinije, sami ste rekli  da će prosječna cijena   biti oko  1.000,00 kuna, ustvari 
računajte oko 100 učenika, 3 razreda, puta 100.000,00 kuna mjesečno. Školski odbor je u 
dva navrata, u  šestom i devetom mjesecu, zaključio da bi bilo dobro  da ti  razredi ostanu u 
Umagu.  
 Kako se radi o nekakvom projektu, sigurno  u budućnosti i znamo da je Umag jedini 
grad bez  srednje  škole u Istri, a kako se radi na projektu srednje  škole, naravno, uz pomoć 
svih  nas,  ne znam koju poruku  šaljemo sa ovim potezom, jer  jednostavno mislim da  nema 
ni jednog  razloga  da su svi zakinuti ukoliko  ne vratimo  ta 3 razreda u  Umag. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Hvala lijepa.  
 Gospodine zamjeniče Župana izvolite, imate riječ.  
 
VEDRAN GRUBIŠIĆ : 
 
 Sami ste rekli  računica je jednostavna. Kada govorimo  o Umagu, godišnji najam 
prostora u  Učilištu koštati  60.000.00 kuna, prijevoz  za jedan mjesec, subvencioniranje tih  
230 učenika  75 %, znači 150.000 kuna u jednom mjesecu, praktički isplati se dva puta onaj 
iznos koliko košta godišnji najam. I sami ste rekli da je zato  županija  dala na odluku  
Školskog odbora  suglasnost. Ne znam da li je dostavljena. Mislim da je. Tu je resorna 
pročelnica, vjerojatno je ovih dana je to riješeno, tako da oko tog problema nemamo  baš 
puno komplikacija. Mislim da samo  to i  na zadovoljstvo  tih učenika, koji su pod stalnim 
nadzorom i svojih roditelja, blizu su kućama, i s druge  strane manje  se gube po nekom 
drugom  gradu, koji su  kao  Buje, i mislim da je to dobro i da je dobro da se nastavilo s tom 
praksom.  
 Isto  tako, kada govorimo  o ovom prijevozu, o  iznosu od 25 %,  govoreći o tih 25 % 
moram reći da  imamo još jedan problem, a to je da neki davatelji usluga, odnosno davatelji 
koncesija  autobusera, čak unaprijed traže plaćanje od strane  roditelj i učenika tih  karata,  a 
onda kasnije  ostvaruju povrat, dok  neki  drugi, recimo, ne. To je jedan dio problema koji  se 
još nije  riješio. Zato sam prije i dva puta ispričao i sada se treći puta ispričavam. Mislim da 
taj dio, koji  će biti oko 25 %, jedan dio  već sam naglasio  da će  i  županija u 
pregovaračkom procesu uspjeti spustiti cijenu, jedan dio  će participirati, a u jednom dijelu  
će i općine i gradovima, ovisno o mogućnostima, moći  participirati, tako da je teoretski 
moguće da negdje u nekoj općini ili gradu, ako grad donese takvu odluku, srednjoškolski 
prijevoz može koštati  za nekog učenika nula kuna.  
 Evo, toliko. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Imate prvo na riječ.  
 Izvolite gospodine Krapljanov, imate riječ.  
 
VIKTOR  KRAPLJANOV : 
 
 Samo da pojasnim, a gospođa mislim da mi je pojasnila i od vas. Sprema se odgovor  
županije i da će se stvar vratiti na prvobitno stanje. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Sada je  na red Klub vijećnika  SDP-ZELENI. 
 Riječ ima  vijećnica Lucija Debeljuh. 
 
LUCIJA DEBELJUH : 
 
 Hvala lijepa.  
 Vrlo kratko  ću nešto reći. 
 Imali smo jednu pauzu od dva mjeseca, cijelo ljeto smo bili  na pazi, pa  vjerujem da 
mnoge zanima što se događa sa našom  Pulskom bolnicom, do kuda  smo stigli sa 
planovima, da li su natječaji za  financiranje riješeni i općenito što se sve događa. Mislim da 
to mnoge interesira, pa postavljam to pitanje. Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem. 
 Riječ ima načelnik uprave, gospodin Valerio Drandić.  
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Ja sam predsjednik Upravnog  vijeća Opće bolnice  Pula.  
 Drago mi je da  ste postavili to pitanje zato što vam imam  što  reći.  
 Upravo prošli  četvrtak imali smo sjednicu Povjerenstva za  provedbu javnog  
natječaja za  nabavku financijskih sredstava. Dobili smo dvije ponude  na  raspisani  natječaj. 
Jednu od Zajednice ponuditelja zajedno ZABA i OTP-e  banka, drugu od RT-e banke. Iz 
korektnosti, s obzirom da još nije natječaj okončan, ja  neću govoriti  visine kamata i cijene, 
samo  ću vam reći  da  su ponude puno, puno   povoljnije  od prethodnih, povoljnije  su zato 
što  smo skratili rok i zato što smo smanjili iznos. Naime, vi znate da smo  raspisali  natječaj  
za  300.000,00 kuna, a da je cijena bolnice  600.000,00 kuna, raspisali  namjerno natječaj  
na 300.000.000,00 kuna,  zato što smo  300.000.000,00 kuna osigurali  od  HBOR-a. Sa 
HABOR-om imamo  dogovor, i ne samo  dogovor, nego sporazum, kojim  oni nama 
osiguravaju  300.000.000,00 kuna  bez  natječaja sa  kamatom do  2 %, realniji  1,8 %. 
 Sve u svemu, rekao sam da neću  vam govoriti detalje, ali ukupna kamata za  
600.000.000,00 kuna kredita  biti će  fiksna od   4%, što je vrlo  povoljno u ovom  trenutku.    
  

Ovog četvrtka imamo novu sjednicu Povjerenstva, gdje ćemo  definitivno izabrati  
banku i imamo sjednicu u Ministarstvu financija u Zagrebu, tako da  ćemo im odmah ostaviti 
posla  da nam na izabranu ponudu  izdaju suglasnost i prateće  zdravstveno jamstvo, kako  
bismo mogli ugovoriti kredit,  a odmah nakon toga  raspisujemo  natječaj za izvođenje 
radova.  

Evo, toliko. Hvala lijepa.  
 

DINO KOZLEVAC : 
 
Hvala lijepa.  
Gospođo Debeljuh, imate pravo na riječ.  
/L. Debeljuh : Zadovoljna sam s odgovorom/. 
Sada je  na redu Klub vijećnika  HDZ-HSS- 
Riječ ima  vijećnik  Nenad Boršić.  
 

NENAD  BORŠIĆ : 
 
Poštovani predsjedniče Županijske skupštine Istarske  županije i svi kolege i kolegice, 

zamjeniče Župane i ostali. 
U skladu sa situacijom koja je  trenutno na Labinštini, jako je upitna  situacija  koja se 

desila, pa  me interesira, meni je  žao da nije gospodin Župan  tu, ja  ne znam da li biste na 
pitanje mogli vi odgovoriti,  što se to desilo, jer cijelo vrijeme je bilo govora  samo o plinu, 
plin, plin i odjedanput je nastupila promjena na nivou  Istarske  županije i na nivou lokalnih 
samouprava od kada je predsjednik Vlade gospodin  Milanović bio u Labinu, tako da to  sve 
građane pomalo interesira od kuda  takva nagla promjena. 

Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
 Odgovor može biti pod točkom ako to vijećnik prihvati ili ako ne u pisanom obliku.  
 /N. Boršić : U pisanom obliku/. 
 Hvala  lijepa.  
 Dalje  je na  redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
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 Riječ ima  vijećnik Marin  Grgeta. 
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodo zamjenici  Župana, kolegice i kolege 
vijećnici i svi ostali prisutni. 
 Imam jedno pitanje.  
 Moje se  pitanje odnosi na aktualnu situaciju u našoj  županiji vezano za  dobrovoljne 
darivatelje krvi, odnosno za  akciju prikupljanja krvi. Naime, i sam, sam nedavna imao 
problem, pa  sam mogao posvjedočiti iz prve ruke, a nakon toga  sam dobio  informacije i iz 
drugih sredina u Istri, od drugih darivatelja  krvi koji su potvrdili  ono što sam i sam mogao 
vidjeti.  

 Naime, u posljednju  godinu dana  akcije dobrovoljnog darivanja krvi su ukinute u 
nizu manjih sredina u Istri, koncentriraju se u veće centre, što samo po sebi nije  loše, jer 
obeshrabruje puno darivatelja i postojećih i potencijalnih da se odzivaju iz  logističkih  razloga 
i zbog  gubljena vremena, a isto tako dešava se situacija koja se konkretno meni dogodila u 
Poreču  na zadnjem darivanju, da je otprilike na pola predviđenog vremena za darivanje krvi,  
jednostavno  djelatnici  transfuziologije koji su bili u Poreču su prestali  uzimati doze , i kao 
što sam ja ostao pred zatvorenim vratima, tako je i niz drugih darivatelja krvi  taj  dan ostalo 
pred zatvorenim vratima, a među  tim darivateljima krvi je bilo ljudi koji su  otišli  s posla, koji 
su možda uzeli slobodan dan s posla, možda privatnika, koji su izgubili par sati  rada, što 
njima  znači direktno kruh. Uglavnom u zadnjih godinu dana organizacija  tih akcija  je jako  
izgubila  na kvaliteti i smatram vrlo lošim da se jednoj kategoriji ljudi, koji  stvarno  čine nešto 
kvalitetno, kao to je dobrovoljno darivanje krvi, da se prema njima odnosi na taj način.  
 Ja molim da mi se odgovori u pisanom obliku i s obzirom da sam uspio opet vidjeti da 
problem nije u Crvenom križu, koji  organizira same prostore, šalje pozive i slično,  već je to 
vjerojatno ili u Odjelu za  transfuziologiju ili više u Ministarstvu  zdravlja, ne znam, volio bih 
da se stvari ispitaju i da mi se odgovor  dostavi u pisanom obliku kako  bih ga ja mogao onda  
proslijediti darivateljima i ljudima koji su za njega zainteresirani. Shvatio sam  da ih ima 
poprilično.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Sada je na redu Klub vijećnika LADONJA. 
 Nema prijavljenih za  postavljanje  pitanja. 
 Dalje je na redu  Klub  vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima vijećnica  Alida  Perkov. 
 
ALIDA PERKOV : 
 
 Dame i gospodo, jedno pitanje je već postavljeno o vodoopskrbi što je već 
odgovoreno putem vijećnika.  
 Drugo pitanje koje sam htjela postaviti,  tiče se stanja požara koji su bili ove godine u 
Istri, bilo ih je, kao što svi znamo, jako puno. Pitanje je u smislu  prevencije požara, koliko je 
učinjeno u uređenju  šumskih  putova kako  bi  vatrogasna vozila i druga  sredstva što lakše 
došla   do takozvanih nepristupačnijih  putova. 
 Hvala lijepa.  
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala  vama.   
 Odgovor  ćete dobiti u pisanom obliku.  
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 Poštovane kolegice i kolege, ovime smo iscrpili  točku  dnevnog reda - Pitanja 
vijećnika , prijedlozi i informacije.   

 
AD – 3  PRIJEDLOG  POLUGODIŠNJEG  IZVRŠENJA 
              PRORAČUNA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2012. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC daje na 

glasanje Prijedlog Polugodišnjeg izvršenja proračuna Istarske  županije  za 2012. godinu, te 
nakon  glasanja utvrđuje da je  Skupština sa  22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila  

 
   POLUGODIŠNJE IZVRŠENJE 
  

                       proračuna  Istarske  županije za  2012. godinu 
 
 AD – 4 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA  O USVAJANJU  
                       POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
                       FINANCIJSKOG  PLANA ŽUPANIJSKE UPRAVE   
                       ZA CESTE  ISTARSKE ŽUPANIJE   ZA RAZDOBLJE 
                        OD  1.01. d0  30.06-2012. GODINE 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, da je  na  

glasanje Prijedlog Zaključka o usvajanju  Polugodišnjeg  izvještaja o izvršenju financijskog  
plana  Županijske uprave  za  ceste Istarske  županije  za  razdoblje od  1.01. do  
30.06.2012. godine, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa  22 glasova «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i 3  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
    Z A K L J U Č A K  
 
o usvajanju  Polugodišnjeg  izvještaja o izvršenju financijskog  plana  Županijske 
uprave  za  ceste Istarske  županije  za 
razdoblje od  1.01. do  30.06.2012. godine  
 
NAPOMENA : 
U  nastavku  naglašava  da je upozoren  na kršenje Poslovnika, ali nije namjerno, vezano za  
točki  4. dnevnog  reda, jer nije bila prisutna  kvalificirana većina, pa  predlaže da se ponovno 
glasa za točku 4 dnevnog reda. 
 Nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

  
    Z A K L J U Č A K  
 
o usvajanju  Polugodišnjeg  izvještaja o izvršenju financijskog  plana  Županijske 
uprave  za  ceste Istarske  županije  za 
razdoblje od  1.01. do  30.06.2012. godine  
 
 AD – 5 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA  O DAVANJU  PRETHODNOG  
                       MIŠLJENJA NA  IMENOVANJE  NAČELNIKA 
                       POLICIJSKE UPRAVE ISTARSKE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  Ivan  Jakovčić. 
 Zamjenik  Župana VEDRAN GRBIŠIĆ, u ime predlagača čestita novoimenovanom  
ravnatelju  Policijske uprave Istarske županije,  poželio mu uspješan rad, a starom ravnatelju, 
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gospodinu Blaškoviću, želio  puno  sreće i zahvalio na onome što je  učio  za sada i nadamo 
se da   ćemo i dalje dobro surađivati na novim zadaćama.  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu po ovoj točci dnevnog  reda i 
pridružuje se čestitkama novopostavljenom načelniku Policijske uprave istarske. 
  Stavlja Prijedlog  Zaključka o  davanju  prethodnog mišljenja na imenovanje  
načelnika Policijske uprave istarske  na glasanje, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  
Skupština sa 22 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova,   
donijela  
 
    Z A K L J U Č A K 
  
o davanju prethodnog mišljenja  na  imenovanje načelnika Policijske uprave  istarske 
 
 U  nastavku  naglašava  da je upozoren  na kršenje Poslovnika, ali nije namjerno, 
vezano za  točki  4. dnevnog  reda, jer nije bila prisutna  kvalificirana većina, pa  predlaže da 
se ponovno glasa za točku 4 dnevnog reda. 
 Nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

  
    Z A K L J U Č A K  
 
o usvajanju  Polugodišnjeg  izvještaja o izvršenju financijskog  plana  Županijske 
uprave  za  ceste Istarske  županije  za 
razdoblje od  1.01. do  30.06.2012. godine  
 

AD - 6. 
 a) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske  županije  Giovanniu 
              Cernogorzu, 
 b) Prijedlog Odluke o dodjeli  Grba Istarske županije  Damiru 
              Buriću, 

c) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske  županije  Mikeli Ristoski                                                                                                                                
 
 Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

Pošto  se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, stavlja na 
glasanje  točke  a), b) i c), te nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština sa 27 glasova  ZA», 
bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  
 a) 
    O D L U K U 
 
 o dodjeli Grba Istarske  županije  Giovanniu    Cernogorzu, 
 b)  

O D L U K U 
 

 o dodjeli  Grba Istarske županije  Damiru Buriću, 
c) 
    O D L U K U  

 
o dodjeli Grba Istarske  županije  Mikeli Ristoski                                                                                                                                
 
  Prvobitno predložena točka 7. dnevnog  reda je izostavljena, pa je  točka 8. postala  
točka  7. i tako dalje redom.   
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AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O ODOBRENJU  JEDNOKRATNOG 
             OTPISA DOSPJELE, A NENAPLAĆENE  ZAKONSKE 
             ZATEZNE KAMATE NA NEPODMIRENE KREDITNE 
             OBVEZE, ODOBRENJA JEDNOGODIŠNJEG POČEKA I 
             REPROGRAMA  KREDITA POLJOPRIVREDNICIMA -  

        STOČARIMA , KORISNICIMA  KREDITA FONDA  ZA 
        RAZVOJ POLJOPRIVREDE I AGROTURIZMA  ISTRE, 
        KAO  MJERA POTPORE STOČARSKOM SEKTORU    

 
AD – 8 PRIJEDLOG ODLUKE O DJELOMIČNOM  OTPISU 
             POTRAŽIVANJA  U KORIST POLJOPRIVREDNIKA  S 
             OSNOVE ZAKUPA  DRŽAVNOG POLJOPRIVREDNOG 
             ZEMLJIŠTA, KAO  MJERU POTPORE 
             POLJOPRIVREDNOM ZEMLJŠTU 
 
AD – 9 PRIJEDLOG  PREPORUKE ZA DONOŠENJE 
 
             INTERVENTNIH MJERA  POTPORE 
             POLJOPRIVREDNOM SEKTORU  RADI UBLAŽAVANJA 
             POSLJEDICA ELEMENTARNE NEPOGODE  IZAZVANE 
             SUŠOM I POŽARIMA NA  PODRČJU ISTARSKE ŽUPANIJE 
 
 Obzirom da su uzročno posljedično povezane točke 7., 8. i 9.  predlaže da nadležni 

resorni pročelnik obrazloži  točke 7., 8. i  9. i  da se vodi  objedinjena rasprava. 
Uvodne napomene za ove tri točku dnevnog reda dao je MILAN ANTOLOVIĆ, 

pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, vodoprivredu i ribarstvo.. 
 

 U  raspravi u ime  klubova  vijećnika  sudjelovala je : LUCIJA DEBELJUH, u ime 
Kluba  vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA. 
 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu,  te odvojeno stavlja na 
glasanje  točke 7., 8 . i 9  dnevnog  reda, i nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 30  
glasova  ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova donijela, 
 

AD - 7 
   O D L U K U  

  
o odobrenju jednokratnog otpisa dospjele, a nenaplaćene zakonske zatezne kamate na 
nepodmirene kreditne obveze, odobrenje jednogodišnjeg počeka 
 i reprograma kredita poljoprivrednicima – stočarima, korisnicima kredita 
 Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre, kao mjera potpore stočarskom 
sektoru. 
 
 AD - 8 

 
   O D L U K U  
 

o djelomičnom otpisu potraživanja u korist poljoprivrednika s osnove 
zakupa državnog poljoprivrednog zemljišta, kao mjeru potpore poljoprivrednom 
sektoru. 

 
AD - 9 
    PREPORUKU 
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za donošenje interventnih mjera potpore poljoprivrednom sektoru radi ublažavanja 
posljedica elementarne nepogode izazvane sušom i požarima na području Istarske 
županije 
 
 

AD – 10 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU 
               AKCIJSKOG PLANA ZA PROVEDBU MJERA 
                NACIONALNE POLITIKE  ZA RAVNOPRAVNOST 
                SPOLOVA  ZA RAZDOBLJE  OD 2011. DO  2015. GODINE 
                NA PODRUČJU  ISTARSKE ŽUPANIJE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave sa 30 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
  

 
     Z A K L J U Č A K  

 
o prihvaćanju Akcijskog plana za provedbu mjera Nacionalne politike za 
ravnopravnost spolova za razdoblje od 2011. do 2015. godine za područje Istarske 
županije, 
 

AD – 11 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI 
               NA PRIJEDLOG DRUGE IZMJENE  DONUNE 

                         FINANCIJSKOG PLANA  GRAĐENJA I ODRŽAVANJA 
               ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH  CESTA ZA  2012. GODINU 
                ŽUPANIJSKE UPRAVE  ZA CESTE ISTARSKE ŽUPANIJE 

  
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
  
 U ime predlagača  uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je  dao ROBI 

ZGRABLIĆ,, ravnatelj  Županijske  uprave za  ceste Istarske  županije. 
 
 
 U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su :VLADO IVETIĆ , Robi Zgrablić, odgovor na 

postavljena pitanja. 
Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i  stavlja Zaključka o  davanju  

suglasnosti  na  Prijedlog  druge izmjene i dopune Financijskog plana građenja i održavanja  
županijskih i lokalnih  cesta  za 2012. do  2015. godinu  Županijske uprave za  ceste Istarske  
županije, na glasanje, te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština sa 31 glasova  «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   
 
     Z A K L J U Č A K 
 
o  davanju  suglasnosti  na  Prijedlog  druge izmjene i dopune Financijskog plana 
građenja i održavanja  županijskih i lokalnih  cesta  za 2012. do  2015. godinu  
Županijske uprave za  ceste Istarske  županije. 
 

 AD - 12 
a) Prijedlog Zaključka o izgradnji Bloka „C“ u termoelektrani Plomin 

nezavisnog vijećnika Ive Uccia Miletića, 
 
b) Prijedlog Zaključka o održavanju tematske sjednice o problematici 

izgradnje TE Plomin 3 vijećnika IDS-a Tedia Chiavalona 
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Predsjednik  DINO KOZLEVAC, naglašava da su klubovi stranaka održali sastanak i 
svi zajedno dogovorili i predložili Skupštini održavanje  tematske  sjednice o TE Plomin.  

Pod  točkom  a) i b)   riječ imaju  predlagači, koji imaju pravo na  8 minuta  za 
obrazloženje svog prijedloga. 

Klubovi  vijećnika imaju  pravo na  8 minuta, a vijećnici  na 4 minute, uz replike, 
ispravke krivog  navoda,  povredu  Poslovnika. Jedino nema se pravo  replike  na izlaganje 
predlagača i  predstavnika  kluba vijećnika. 

 
  
Uvodno obrazloženje  za točku  12. a) je dao DAMIR IVETIĆ, u ime Kluba vijećnika 

Ladonja, a za  točku 12. b) TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS.. 

 U  raspravi su sudjelovali : IVO UCCIO MILETIĆ, u ime Kluba vijećnika Ladonja, TEDI 
CHIAVALON, ispravak dva netočna navoda, MARINO ROCE, TEDI CHIAVALON, ispravak  
netočnog navoda, MARINO ROCE , povreda 
  Poslovnika ; u  pojedinačnoj  raspravi : FURIO RADIN, TEDI  CHIAVALON , ispravak 
netočnog  navoda, IVICA MIKULČIĆ, JOSIP ANTON RUPNIK, IVO UCCIO MILETIĆ, 
EVELINA BIASIOL – BRKLJAČIĆ, VLADO IVETIĆ, MARINO  ROCE, MARIN GRGETA 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira da su dana dva prijedloga 
 zaključka, pa određuje  stanku od 10 minuta i poziva  predstavnike  klubova vijećnika  

na konsultaciju. 
 
  

 
  - STANKA  OD 20,10 – 20,30 SATI – 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
 

U nastavku  rada predsjednik DINO KOZLEVAC, izvješćuje Skupštinu  da su se 
predlagači  dogovorili o  jedinstvenom Zaključku, pa  dok ga pripreme  predlaže da se 
nastavi  rad, čime se  Skupština  suglasila. 

AD  - 13  PRIJEDLOG AUTENTIČNOG MIŠLJENJA 
                TUMAČENJA ČLANKA 5 i 6 U SVEZI S ČLANKOM 1. 
                ODLUKE O UVJETIMA, KRITERIJMA I POSTUPKU 
                ZA UZIMANJE I DAVANJE U ZAKUP  PROSTORA I 
                OPREME U ŠKOLSKIM USTANOVAMA («SLUŽBENE 
                NOVINE USTARSKE ŽUPANIJE «.BR. 0(02 i 10/04)  
 
Predlagatelj  za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Župan Ivan 

Jakovčić. 
Skupština je bez  rasprave sa 22 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova,  daje 
 
   AUTENTIČNO TUMAČENJE  
 

članka 5. i 6. u svezi članka 1. Odluke o uvjetima, kriterijima i postupku za uzimanje i 
davanje u zakup prostora i opreme u školskim ustanovama („Službene novine Istarske 
županije“, br. 9/02 i 10/04). 
 

AD – 14 PRIJEDLOG ODLUKE  O DAVANJU  PRETHODNE 
               SUGASNOSTI  NA OSNIVANJE PRAVA  GRAĐENJA 
               NAD  NEKRETNINOM OSNOVNE ŠKOLE MEDULIN 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić 
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LUCIJA DEBELJUH, u ime Odbora za  društvene djelatnosti, izvijestila  je  Skupštinu  
da je u prijedlogu koji su vijećnici dobili pravo  građenja je bilo određeno na 
neodređeno vrijeme, međutim, Školski je odbor donio novu odluku da se pravo  
građenja  daje na 20  godina, pa je  matični odbor  predložio  

 
                           Z A K L J U Č A K 
 

Podržava se  Prijedlog Odluke o  davanju prethodne suglasnosti na osnivanje prava 
građenja nad nekretninom  OŠ Medulin s tim da se pravo građenja daje na 20 godina. 

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, daje na glasanje predloženu Odluku s Zaključkom 
Odbora za  društvene djelatnosti, te nakon glasanja utvrđuje da je nakon  glasanja Skupština 
sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

 
  

    Z A K L J U Č A K  
 
o usvajanju  Odluke o  davanju prethodne suglasnosti na osnivanje prava građenja 
nad nekretninom  OŠ Medulin s tim da se pravo građenja daje na 20 godina. 
 
AD – 15 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O  PRIMANJU NA ZNANJE 

               IZVJEŠĆA O OBAVLJENOJ  REVIZIJI PRORAČUNA 
               ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2011. GODINU 
 
 Skupština je bez  rasprave donijela 
 
    Z A K L J U Č A K 
 

o primanju na znanje Izvješća o obavljenoj reviziji proračuna Istarske županije za 2011. 
godinu 
 
 
 AD - 16 

a) Prijedlog Odluke o o davanju  suglasnosti na Odluku Upravnog  vijeća  o 
izmjenama  i dopunama Statuta Lučke uprave Poreč, 

b) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o 
izmjenama i dopunama Statuta Lučke uprave Pula, 

c)  
d) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o 

izmjenama i dopunama Statuta Lučke uprave Rabac,  
e) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o 

izmjenama i dopunama Statuta Lučke uprave Rovinj, 
f) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o 

izmjenama Odluke o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća o 
izmjenama i dopunama Statuta Lučke uprave Umag-Novigrad,  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske  županije Ivan 
 Jakovčić. 
 
Skupština je bez  rasprave za  22 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
  
 
    O D L U K U 
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o davanju  suglasnosti na 
a) Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i dopunama Statuta Lučke 
      uprave Poreč, 
b) Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i dopunama Statuta Lučke 
     uprave Pula, 
c) Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i dopunama Statuta Lučke 
     uprave Rabac,  
d) Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i dopunama Statuta 

Lučke   uprave Rovinj, 
 e) Odluku Upravnog vijeća o izmjenama i dopunama Statuta 
      Lučke   uprave Umag-Novigrad,  

  
AD – 17 PRIJEDLOG ODLUKE O PREDLAGANJU  KANDIDATA 
               ZA IZBOR ČLANA  NADZORNOG ODBORA 
               TRGOVAČKOG DRUŠTVA REGIONALNA 
               VELETRŽNICA RIJEKA – MATULJI D.D.  
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Komisija za izbor i imenovanja  
Županijske skupštine Istarske  županije. 
 Skupština je bez  rasprave sa  22 glasova »ZA». bez  glasova 
 «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    O D L U K U 
 
 
o predlaganju kandidata za izbor člana Nadzornog odbora trgovačkog društva 
Regionalna veletržnica Rijeka – Matulji d.d. 
 

1. Za člana Nadzornog odbora trgovačkog  društva Regionalna  veletržnica  
Rijeka  - Matulji d.d.  predlaže se Igor Viivoda, dipl. ing. Strojarstva. 
Naselje  Baraka  3/11, Buzet. 

2.  Odluka  se upućuje  Skupštini trgovačkog  društva Regionalna veletržnica 
Rijeka-Matulji d.d., putem Nadzornog odbora  na daljnje odlučivanje. 

3. Odluka  stupa  na snagu osmog  dana od objave  u «Služenim  novinama 
Istarske županije». 

 
AD – 18 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU 
               PREDSJEDNIKA I ČLANOVA UPRAVNOG VIJEĆA 
               LUČKE UPRAVE PULA 
 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je Komisija za izbor imenovanja Županijske 

skupštine Istarske  županije. 
 
Skupština je bez  rasprave sa  32 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
    R J E Š E N J E 
  

o  imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Lučke uprave Pula 
  

1. Imenuje se  Anton Peruško  predsjednikom Upravnog  vijeća  Lučke 
   uprave Pula. 
2 Za. članove Upravnog  vijeća  Lučke uprave Pula imenuju  se : 
  - Danijel Ferić 
  -  Josipš Lazarić 



30 

 

3.  Mandat predsjednika i članova  Upravnog  vijeća  traje  četiri (4) godine4. Ovo 
Rješenje  stupa na snagu  osam (8) dana od  objave u «Službenim novinama Istarske  
županije» 
  
 AD - 19 

a) Prijedlog Rješenje o razrješenju člana Stožera zaštite i spašavanja 
Istarske županije, 

b) Prijedlog Rješenja  o  imenovanju  člana Stožera zaštite i spašavanja  
Istarske županije 

c)  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je  Komisija za izbor i imenovanja  
Županijske  skupštine Istarske  županije. 

Skupština je bez  rasprave  sa  32 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela  

a) 
    R J E Š E N J E  

 

 o razrješenju člana Stožera zaštite i spašavanja Istarske    županije 
                                                      I. 
Renato Kalac, razrješuje  se dužnosti člana Stožera zaštite i spašavanja Istarske 
županije. 
          II 
   
 
Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom donošenja, a objavit će se  u «Službenim 
novinama Istarske županije» 

b) 
R J E Š E N J E 

 
O imenovanju  člana Stožera zaštite i spašavanja  Istarske županije 

                       I 
Nirvana Ukušić, pročelnica  Područnog ureda Pazin pri Državnoj  upravi za zaštitu  i 
spašavanje  imenuje  se za člana Stožera zaštite i spašavanja  Istarske  županije. 
                     II 
Ovo Rješenje stupa  na snagu   danom donošenja , a objavit će se u  «Službenim 
novinama Istarske  županije». 
     

 U nastavku predsjednik DINO KOZLEVAC,  u  svezi  s točkom 13. dnevnog  reda, 
izvijestio je  Skupštinu  da se 25.  rujna u Pazinu održava svečana sjednica  Skupštine 
Istarske  županije u povodu  Dana Istarske županije u velikoj Sali. Svi su  vijećnici i vijećnice  
pozvani  na svečanu sjednicu, pozvan  je široki krug  gostiju. Od gostiju  najavljuje da će doći  
Povjerenik  europske komisije  Van Doren i dva su ministra u  najavi, ministar Arsen Bauk i 
ministar Veljko  Ostojić. Ujedno  će biti uručena priznanja  olimpijskim pobjednicima. 
  

Nadalje izvješćuje  Skupštinu da je  Vesna Ivančić, tajnica  Skupštine  Istarske  
županije  tehnički obradila Zaključke kako su ih usuglasili predlagači koji  su predložili  točku 
dnevnog, pa je poziva da pročita prijedlog  Zaključka. 
 
 Temeljem članaka 43. i 84. Statuta Istarske županije („Službene novine Istarske 
županije“, br. 10/09), Županijska skupština Istarske županije na sjednici 
 održanoj dana 24. rujna 2012. godine, donosi 
 



31 

 

 
ZAKLJUČAK 

 
o održavanju tematske sjednice o problematici izgradnje TE Plomin 3 
 
 

1. Skupština Istarske županije održat će tematsku sjednicu vezano za 
problematiku izgradnje novog bloka TE Plomin. 

 
2. Utvrđuje se da je Skupština svjesna činjenice da su u Republici Hrvatskoj 

neophodne značajne investicije za pokretanje gospodarskog rasta, a u111 
energetici posebice i radi uravnoteženja energetske bilance države. 
Prostornim planom Istarske županije definirana je ukupna snaga TE Plomin 3 
od 335 MW, te je definiran plin kao energent, te se u skladu s tim insistira da 
se uporaba dostupnog zemnog plina razmotri i valorizira sukladno načelu o 
primjeni najbolje raspoložive tehnike za taj energent, te da se u tom svjetlu 
ukupni ekonomski i okolišni utjecaji usporede s efektima energetskog objekta 
s ugljenom kao energentom. 

 
3. Zadužuje se Župan Istarske županije da s nadležnim županijskim tijelima 

pripremi materijale za tematsku sjednicu Skupštine Istarske županije o 
problematici izgradnje Termoelektrane Plomin 3, uključujući i nacrt Odluke o 
raspisivanju referenduma, te analizu pravnih i financijskih učinaka za Istarsku 
županiju. 

 
4. Na tematsku sjednicu pozvat će se predstavnike Vlade, nadležnog 

Ministarstva, HEP-a, ali i neovisne stručnjake, kako bi vijećnici dobili što 
potpuniju sliku o navedenoj problematici i na osnovu rasprave donijeli akt. 

 
5. Poštujući načelo supsidijarnosti te uzimajući u obzir da termoelektrana 

značajno utječe na uvjete življenja građana Labinštine traži se očitovanje 
gradskog vijeća Grada Labina, te općinskih vijeća Raše, Sv. Nedelje, Kršana i 
Pićna vezano za gradnju TE Plomin 3 s energentom na ugljen kako predlaže 
Vlada Republike Hrvatske i HEP. 

 
6. Rok za sazivanje tematske sjednice je 21 dan. 

 
7. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom objave u „Službenim  novinama 

Istarske županije“ 
 

Vijećnik SILVIO BRUNELLI, predlaže da se posebna pažnja posveti odabiru  
neovisnih stručnjaka. 

Vijećnik  JOSIP ANTON RUPNIK, predlaže da ista  prava  koja s daju  HEP-u  se 
moraju dati udrugama i Plinari. Ujedno  naglašava ako  skupi  dovoljan broj  potpisa vijećnika 
da bi se održala izvanredna sjenica u roku od  15 dana.  

Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje Zaključke 
koje  pročita tajnica  Skupštine Istarske  županije, te nakon glasanja utvrđuje  da je  
Skupština  31 glasom «ZA», bez  glasova  «PROTIV», bez  SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela  

 
 
Temeljem članaka 43. i 84. Statuta Istarske županije („Službene novine Istarske županije“, 
br. 10/09), Županijska skupština Istarske županije na sjednici održanoj dana 24. rujna 2012. 
godine, donosi 
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ZAKLJUČAK 
o održavanju tematske sjednice  
o problematici izgradnje TE Plomin 3 
 
 

1. Skupština Istarske županije održat će tematsku sjednicu vezano za 
     problematiku izgradnje novog bloka TE Plomin. 

 
2. Utvrđuje se da je Skupština svjesna činjenice da su u Republici Hrvatskoj neophodne 

značajne investicije za pokretanje gospodarskog rasta, a u111 energetici posebice i 
radi uravnoteženja energetske bilance države. Prostornim planom Istarske županije 
definirana je ukupna snaga TE Plomin 3 od 335 MW, te je definiran plin kao energent, 
te se u skladu s tim insistira da se uporaba dostupnog zemnog plina razmotri i 
valorizira sukladno načelu o primjeni najbolje raspoložive tehnike za taj energent, te 
da se u tom svjetlu ukupni ekonomski i okolišni utjecaji usporede s efektima 
energetskog objekta s ugljenom kao energentom. 
 

3. Zadužuje se Župan Istarske županije da s nadležnim županijskim tijelima pripremi 
materijale za tematsku sjednicu Skupštine Istarske županije o problematici izgradnje 
Termoelektrane Plomin 3, uključujući i nacrt Odluke o raspisivanju referenduma, te 
analizu pravnih i financijskih učinaka za Istarsku županiju. 
 

4. Na tematsku sjednicu pozvat će se predstavnike Vlade, nadležnog Ministarstva, HEP-
a, ali i neovisne stručnjake, kako bi vijećnici dobili što potpuniju sliku o navedenoj 
problematici i na osnovu rasprave donijeli akt. 
 

5. Poštujući načelo supsidijarnosti te uzimajući u obzir da termoelektrana značajno 
utječe na uvjete življenja građana Labinštine traži se očitovanje gradskog vijeća 
Grada Labina, te općinskih vijeća Raše, Sv. Nedelje, Kršana i Pićna vezano za 
gradnju TE Plomin 3 s energentom na ugljen kako predlaže Vlada Republike 
Hrvatske i HEP. 
 

6. Rok za sazivanje tematske sjednice je 21 dan. 
 

7. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“ 

 
  Ovime je dnevni  red iscrpljen i predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 36. 
sjednicu  Skupštine Istarske  županije. 

 Sjednica je zaključena u 20,45 sati. 
 
 
 
 
 
STENOGRAFSKI ZAPISNIK VODIO :            PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                    DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 


